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Verkorte verslag bestuursvergadering van 15 augustus 2019 
Alle opent de vergadering bij Klaas thuis. Thys en Mark zijn vanavond voor de laatste bij de 
vergadering. Na een kort vakantie ervaringsronde beginnen wij met de notulen van de vorige 
vergadering. Die worden akkoord bevonden, alsmede de notulen van de ledenvergadering in juni. 
Mark gaat de eerste activiteit bespreken met de groep (bloembollen verkopen deze herfst). Dit 
seizoen houden wij 3 speeddates met de teams. Deze worden op de Nieuwsbrief vermeld en op de 
site. Wij mogen weer meedoen aan de Grote Club actie. Marten is wegens ziekte uit de running. 
Hij regelde het ledenportaal. Lisette heeft zich voorlopig in de materie verdiept. Alexander heeft 
het nu ook technisch geregeld dat de contributies vanaf augustus automatisch geïncasseerd 
kunnen worden. De nieuwe teamindeling is goed ontvangen. Van de jeugdcommissie is nog geen 
vertegenwoordiger aanwezig. Mark informeert naar de voortgang. Voor het komend seizoen is er 
flink wat te doen met de Nevobo-site. Lisette houdt zich daarmee bezig. Ook de scheidsrechters 
worden weer ingepland. Er is geïnvesteerd in nieuwe broekjes, shirt en ballen. De komende dagen 
wordt er een nieuwsbrief verstuurd én uitgereikt aan de leden. Een dringende oproep wordt o.a. 
gedaan voor de bestuursfuncties van voorzitter en penningmeester. Als er geen invulling komt 
dreigt de vereniging stuurloos te worden wat slecht zal zijn voor het volleyballen in Grou. Het 
beachvolleyballen is weer afgelopen. Het is een mooi seizoen geweest. De opzet in 2 niveaus te 
spelen heeft goed voldaan. Alle sluit de vergadering om kwart over negen. 
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